
zápis č. 7

Zápis z jednání Školské rady Pražské konzervatoře 25. 1. 2017

Přítomni: K. Dolejšová, P. Prchal, R. Kvapil, R. Mlejnek, M. Keller, A. Habermann

První části jednání byl přítomen ředitel školy P. Trojan

- ředitel informoval o důležitých nákupech nástrojů a o plánovaném pořízení varhan do koncertního 
sálu

- diskuze k problematice uměleckého vzdělávání v pomaturitním studiu, vzdělávání cizinců a 
potenciálních nových způsobů organizace studia, které by vyhovovaly specifikům PK (otevřel R. 
Kvapil na minulém setkání ŠR)

- ředitel informoval o novém oboru barokní flétna a potenciálních dalších oborech zaměřených na 
starou hudbu

- diskutována problematika konkurzů o absolvování s orchestrem a možností zvýšení omezené 
objektivity

- propagace koncertů – zvážit možnost propagace v angličtině (nejprve formou měsíčních přehledů)
a zapojení sociálních sítí

- cvičení ve 3. a 4. patře – bylo by možné i druhé křídlo 4. patra vybavit digitálními klavíry?

- Studentský parlament – předběžně v březnu

- možnost půjčování skládacích notových pultů ve vrátnici (Rejdiště)?

Zapsal R. Mlejnek


